
Från: FBL Diariet <diariet.rs@regionjh.se>
Till: FBL Platina RS <platina@regionjh.se> 
Ärende: VB: Fråga Remonthagen
Datum: 2019-06-17 11:00:46

 
 
Från: Mats Gärd <mats.gard@regionjh.se> 
Skickat: den 17 juni 2019 10:12
Till: Hans Svensson <hans.svensson@regionjh.se>; Daniel Nilsson
<daniel.l.nilsson@regionjh.se>; FBL Diariet <diariet.rs@regionjh.se>
Ämne: Fråga Remonthagen
 
 
 

Från: Barbro Norberg <barbro_norberg@hotmail.com>
Skickat: den 16 juni 2019 21:03
Till: Mats Gärd
Ämne: Remonthagen 
 
 
Hej!
Läste i tidningen att verksamheten på Remonthagen ska  flyttas till sjukhuset.
Har två frågor:
Var någonstans på sjukhuset kommer tex reumatologen (läkare, mottagning, fys
terapeuter, arbetsterapeuter, kurator, träni gshall och bassäng) att placeras?
 
Vad händer med lokalerna på Remonthagen?
Tacksam för svar.
 
Med vänlig hälsning
Barbro Norberg
070-6462277
 
 
Skickat från min Samsung Galaxy-smartphone.

mailto:barbro_norberg@hotmail.com

